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Protokół z posiedzenia 

Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Środowiska 

w dn. 20.12.2017 r. 

Miejskie Centrum Dialogu , ul. Bracka 10, Kraków 

 

 

OBECNI  

Członkowie KDO 

1. Towarzystwo na Rzecz Ochrony Przyrody – Mariusz Waszkiewicz 

2. Fundacja Otwarty Plan – Małgorzata Małochleb 

3. Małopolskie Towarzystwo Ornitologiczne – Kazimierz Walasz 

4. Stowarzyszenie  na rzecz Ochrony i Rozwoju Dębnik – Jolanta Kapica 

5. Stowarzyszenie na Rzecz Zrównoważonego Rozwoju Piasków Wielkich – z up. Mariusz 

Waszkiewicz 

6. Stowarzyszenie Ruch Ekologiczny św. Franciszka z Asyżu – Kasper Jakubowski 

7. Stowarzyszenie Łąki Nowohuckie – Jerzy Skibiński 

8. Stowarzyszenie Zielone Kliny – Małgorzata Mucha 

9. Stowarzyszenie „Nasza Olszanica” – Tomasz Fiszer 

10. Fundacja  Fundusz Partnerstwa – Katarzyna Wychowaniec 

 

 

 

OBRADY 

Otwarcie posiedzenia KDO przez zastępcę przewodniczącego Kaspra Jakubowskiego. 

 

Porządek spotkania 

 

1. Procedura środowiskowa dla cmentarza dla zwierząt przy ul. Powstania Styczniowego. Aktualizacja 

informacji na temat procedury oceny oddziaływania na środowisko – prezentacja Stowarzyszenia Nasza 

Olszanica 

2. Użytek ekologiczny Łąki Olszanickie. Aktualizacja informacji – propozycja uchwały Stowarzyszenia 

Nasza Olszanica 

3. Wolne wnioski 

 

 

 

Ad. 1 

Procedura środowiskowa dla cmentarza dla zwierząt przy ul. Powstania Styczniowego. Aktualizacja 

informacji na temat procedury oceny oddziaływania na środowisko – prezentacja Tomasza Fiszera ze 

Stowarzyszenia Nasza Olszanica.  

 

Ad. 2 

W sprawie głos zabrał Tomasz Fiszer, zwracając uwagę, aby obszar łąk w Olszanicy objąć ochroną prawną. 

Jak wiemy, dokumenty potwierdzające walory przyrodnicze obszaru proponowanego do objęcia tą formą 

ochrony przyrody (wszystkie działki objęte wnioskiem stanowią własność Gminy Kraków) - zostały 

zweryfikowane przez Wydział Kształtowania Środowiska UMK pozytywnie i ocenione jako kompletne, 

merytoryczne i w pełni uzasadnione. Tym bardziej, że zgodnie z deklaracją Prezydenta Miasta Krakowa – 

projekt stosownej uchwały miał zostać przekazany do uzgodnienia do Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska w roku 2017.  

 

Zasadniczy Komisja składa wniosek, o jak najszybsze dokończenie procedury powołania użytku 

ekologicznego pn. “Łąki Olszanickie”. 
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Uchwała nr 33/2017 KDO ds. Środowiska z dnia 20.12.2017 w sprawie utworzenia użytku ekologicznego 

„Łąki Olszanickie” 

Głosowanie nad uchwałą nr 33/2017 z dn. 20.12.2017 r. 

Za - 10 

Przeciw - 0 

Wstrzymujących się - 0 

 

 

Ad. 3 Wolne wnioski 

 

Jolanta Kapica zapytała, co w ostatnich tygodniach wydarzyło się ws. prac na Zakrzówku. W tym w 

korespondencji z Wydziałem Architektury. Mariusz Waszkiewicz podał, że pojawił się w Wydziale 

Kształtowania Środowiska wniosek o promesę na usunięcie drzew i krzewów w zw. z wnioskiem o 

zabudowę wielorodzinną.  

 

 

Kolejne posiedzenie Komisji zgodnie z przyjęta zasadą przypada na dzień 17.01.2018 r. Szczegóły 

dotyczące posiedzenia zostaną ustalone e-mailowo. 

 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Małochleb 

 


